

澳門商業銀行路環分行恢復營業通知

茲通知本行路環分行將於 2025 年 1 月 2 日（星期四）起恢復營業，經調整後最新辦公時間為星期一至星期五，早上九時半至下午十二時，下午一時至三時半（銀行假期除外），屆時所有銀行服務將回復正常運作。

如有任何疑問，歡迎於辦公時間內致電「商業理財通」電話 8796 8888 查詢或親臨分行了解更多。

感謝客戶一直對本行的支持，我們將竭誠為客戶提供優質的銀行服務。

澳門商業銀行股份有限公司 謹啟
二零二四年十二月二十七日

Notice of Reopening of BCM Coloane Branch

Please be informed that our Coloane Branch will be reopened on 2 January 2025 (Thursday) and return to normal operation with the comprehensive banking products and services. Moreover, the opening hours of the Coloane Branch has been amended as follows: Monday to Friday, from 9:30 a.m. to 12:00 p.m. and 1:00 p.m. to 3:30 p.m. (except banking holidays).

Should you have any query, please contact TeleBCM at 8796 8888 during office hours or visit our branch to find out more.

We would like to express our gratitude for your continuous support of BCM. We are striving to provide you with high-quality banking services.

Banco Comercial de Macau, S.A.
27 December 2024